
Ik ben héééééééél erg tegen deze maatregel. 
Al eerder heb ik aangegeven dat ik het belangrijk vind dat de politiek een scheiding aanbrengt 
tussen de geldschepping en geld beheer en de banken. Door hier aan mee te werken ontnemen 
jullie de maatschappij en de economie een gezonde buffer. 
Dit is een maatregel die absoluut het doel voorbij schiet. Van alle transacties is wellicht een 
heel kleine minderheid een geldstroom voor terroristische transacties bedoeld en daarvoor 
wordt een heel grote groep volledig doorgelicht en worden gegevens uitgewisseld die een 
hoog persoonlijk karakter hebben. Bovendien ondermijnt het ook ondernemersvrijheid en 
persoonlijke vrijheid. 
Banken in het algemeen - die in het verleden al herhaaldelijk hebben aangetoond dat ze NIET 
in staat zijn om de ondernemer en het individueel belang in ogenschouw te nemen bij hun 
handelen - worden nu aangewezen om geldstromen in kaart te brengen. 
Door de cash niet meer als geldig transactie middel te hanteren ontstaat een situatie van 
onvrijheid en een sterk middel EN risico tot machtsmisbruik door de banken. En het is 
helemaal niet ondenkbaar dat de banken deze maatregel juist wensen om die reden. Er zijn 
veel krachten in het spel die nu zich uitspelen en een ieder met een beetje gezond verstand en 
vooral integriteit WEET gewoon dat dit niet deugt. 
Deze wet MAG gewoon niet worden aangenomen. 


